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Tijdens de vergadering van de gemeenteraad van 29 maart 2007 is door mevr. T. Dumas een 
aantal vragen gesteld over door voetbalvereniging RVVH en omwonenden ondervonden overlast 
van de kermis op het parkeerterrein bij het sportpark. 
Toegezegd is de vragen in een commissievergadering te beantwoorden. Hoewel de antwoorden 
geruime tijd gelden ambtelijk zijn opgesteld heeft beantwoording in de commissie voorzover wij 
kunnen nagaan nog niet plaats gevonden. 
 
 
1. Is het college bekend met de overlast die de gebruikers van het parkeerterrein en de 

omliggende organisaties telkenmale ervaren? Parkeerproblemen, logistieke problemen bij 
halen en brengen pupillen, criminaliteit etc 

 
Het college is bekend met de klachten van de RVVH. De vereniging heeft bij brieven van 2 mei 
2006 en 13 november 2006 bericht over de vervelende consequenties die zij ervaren van de komst 
van de kermis op het parkeerterrein. Kort gezegd stelt de RVVH dat de komst van de kermis leidt 
tot veel overlast, irritaties over het strikte parkeerbeleid van de politie, schade aan eigendommen 
en diefstal. De RVVH verzoekt om de kermis niet meer te laten plaatsvinden op de parkeerplaats 
aan de Sportlaan.  
 
Bij brief van 8 januari 2006 hebben wij aangegeven dat er geen andere geschikte locatie voor de 
kermis beschikbaar is. Het is voor het college ook geen optie om de kermis af te schaffen. Het 
college heeft aangegeven rekening te houden met de aangegeven bezwaren bij het verlenen van 
de vergunningen voor de kermis van 2007. Tevens hebben wij geadviseerd om van beschadiging 
van eigendommen en diefstal aangifte te doen bij de politie.  
 
2. Zijn er regels voor kermislocaties en zijn hier kosten aan verbonden? 
 
Er zijn geen afzonderlijke regels waar kermislocaties aan moeten voldoen. 
 
3. Welke instrumenten heeft het college ingezet om deze overlast in de voorgaande jaren en 

dit jaar te beperken? 
 
Het college is bij brief van 2 mei 2006 op de hoogte gebracht van de overlast die de RVVH ervaart 
van de kermis. Op dat moment had er een kermis plaatsgevonden van 8 tot en met 17 april 2006 
en was de vergunning voor de kermis in het najaar van 2006 al verleend. Er zijn geen aanvullende 
maatregelen genomen voor de kermis in het najaar. 
In verband met de vergunning voor de kermis van 2007 en toekomstig kermisbeleid heeft er op 16 
maart 2007 een overleg met de brandweer, politie, afdeling Stedelijk Beheer en de 
kermisexploitant plaatsgevonden. Voor de kermis van 2007 wordt de indeling van attracties op de 
parkeerplaats, de afscherming van het kermisterrein en de parkeergelegenheid voor fietsers 
vastgelegd op een plattegrond. Het college verwacht dat daarmee in ieder geval de overlast van 
tegen de toegangshekken geplaatste fietsen gedeeltelijk kan worden verholpen.  
Tevens heeft het college bij brieven van 24 maart 2007 de sportverenigingen aan de Sportlaan 
geïnformeerd over de data van de kermis in 2007. In deze brief is aan de verenigingen gevraagd 
om het aan de gemeente te melden indien er op de betreffende data een parkeertekort kan 
ontstaan door activiteiten van de verenigingen. Hier is geen reactie op ontvangen. 
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4. Is het voor u gewenste resultaat bereikt? 
 
Het college richt zich op een ordelijk en veilig verloop van de kermis. We willen dit in de eerste 
plaats bereiken door de opstelling van de attracties e.d. strak vast te leggen in de vergunning en 
later het kermisbeleid. In 2007 hebben ons geen klachten meer bereikt.   
 
5. Is het college voornemens om dit jaar zwaardere stappen te ondernemen en ook te 

onderzoeken of de kermis op een andere locatie (Koningsplein?) of op een ander tijdstip 
bijvoorbeeld buiten het wedstrijd seizoen, kan plaatsvinden? 

 
Dit jaar is in de vergunning strakker vorm gegeven aan de opstelling van de attracties en de 
veiligheid van het terrein. Met het oog op de klachten is een aparte stalling voor fietsen gecreëerd. 
Voor het parkeren van auto’s geldt in principe de verkeerswetgeving. Fout geparkeerde auto’s 
worden dus beboet. Als er behoefte is aan extra parkeermogelijkheid in verband met activiteiten 
van een vereniging kunnen er eventueel maatregelen worden genomen.  
Op dit moment is er geen andere geschikte locatie voor de kermis. Het college is van mening dat 
de kermis in 2007 met de nodige voorwaarden en maatregelen goed is verlopen. Verplaatsing naar 
een andere locatie of data is dan ook niet noodzakelijk.  
 
 


